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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 15. 12. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     11.45 h  
   
Prítomní:            31 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Ing. Mgr. Jozef Kobela  
   Ing. Štefan Škríp    
 
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora mesta 

                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorkyňa mesta pre občanov a médiá 
                              Ing. Lenka Pánisová – vedúca ograniz. a personal. oddelenia  
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru   
         Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
   Ing. Petra Briatková – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPO a S    

Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdel. 

                               Ing. Peter Paulík - riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Ing. Ján Ďuračka – konateľ spoločnosti UNIPA, spol. s r. o. 

Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o. 
Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ Zariadenia pre seniorov Prievidza 

    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 

- k bodu 1 – 
Otvorenie 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského zastupiteľstva v  

Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených zástupcov 
jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  televízie, 
hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 27 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 
  

Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Jana 
Vršková a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval Mgr. Katarínu Bubnášovú a Ing. 
Mariána Škodu.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Eva Tomanová - predsedníčka,  
Margita Haťapková – členka,  
Peter Valach – člen.  
K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 381/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ 
v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým poslancom MsZ.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa ďalej informoval, či niekto z prítomných nemá návrh na 
doplnenie programu. Keďže nikto nedoplnil program, predložil návrh o doplnenie bodu 
,,Rôzne o bod č. 1 – Zmena zmluvy so spoločnosťou Pohrebníctvo DVONČ, spol. s r. o.
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1. O t v o r e n i e  
2. Vyhodnotenie uznesení MsZ 
3. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK a zamestnancov ÚHK na I. polrok 2010 
4. Návrh III. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009 
5. Návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta Prievidza č. 96/2008 o určení príspevkov od 
       zákonných zástupcov detí/ žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v MŠ, v 
       ZUŠ, v CVČ, v školských kluboch detí, v školských strediskách záujmovej činnosti, v  
       školských jedálňach pri MŠ a pri ZŠ  
6. Návrh VZN mesta Prievidza č. 106/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na 
       dieťa/ žiaka  základnej umeleckej školy, materskej školy a školského zariadenia 
       zriadeného na území mesta Prievidza pre rok 2010 
7. Návrh VZN mesta Prievidza č. 104/2009, ktorým sa stanovujú školské obvody v meste  
       Prievidza 
8. Návrh VZN mesta Prievidza č. 105/2009 o nakladaní s komunálnym odpadom na území 
       mesta Prievidza 
9. Výstavba bytov za podmienok Informačného memoranda pre výstavbu bytov – sídlisko 
       Zapotôčky 
10. Informácia o dostavbe polyfunkčného objektu (Titanic) 
11. Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
12. Termíny MsZ na I. polrok 2010 
13. R ô z n e 
14.  D i s k u s i a     p r e     o b č a n o v  (od 10,00 h do 11,00 h) 
15.  I n t e r p e l á c i e     p o s l a n c o v  
16.  Z á v e r 
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P r o g r a m   bodu č. 13 –  „   R ô z n e   “ 
1.  Zmena zmluva so spoločnosťou Pohrebníctvo DVONČ, spol. s r. o.  
  

K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 382/09, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 - 
Vyhodnotenie uznesení MsZ 

 
Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že v materiáli Vyhodnotenie uznesení 

MsZ je za roky 1997 - 2009 celkovo v sledovaní 80 uznesení, alebo častí uznesení, z čoho 
26 uznesení sa týka odpredaja nehnuteľností. Materiál obsahuje 14 uznesení, ktoré sú po ich 
vyhodnotení splnené a navrhnuté na vypustenie zo sledovania a z toho je 12 uznesení 
týkajúcich sa odpredajov nehnuteľností, 6 uznesení je pozastavených. Informoval, že 
súčasťou materiálu je vyhodnotenie uznesení MsZ ,,Predaj nehnuteľností“, ktoré sa 
predkladá na základe uznesenia 224/97  a aj správa o výsledkoch kontrol a stanovisko 
k plneniu uznesení. Následne sa čiastočne vyjadril k 2 uzneseniam navrhnutých na 
vypustenie zo sledovania v poradí podľa predloženého materiálu.  

Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o stanovisku hlavnej 
kontrolórky mesta k plneniu uznesení MsZ a uviedla, že z celkového počtu 2 uznesení 
navrhnutých na vypustenie zo sledovania, bolo vybrané na kontrolu 1 uznesenie, a to 
uznesenia č. 282/II./09. Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, konštatovala, že 
vykonanými kontrolami nebol zistený nesúlad medzi podmienkami schválenými 
v uzneseniach a vyhodnotenými uzneseniami navrhnutými na vypustenie zo sledovania. 
Ďalej informovala o kontrole splnenia uznesenia MsZ č. 155/II./09 ohľadom odpredaja 
nehnuteľností pre spoločnosť MANUS-MED, s. r. o., Prievidza a konštatovala, že ani v tomto 
prípade neboli zistené žiadne nedostatky. 

V závere svojho vystúpenia uviedla, že v období od 28. 10. 2009 do 14. 12. 2009 boli 
ukončené 2 kontroly a rozpracovaných je 10 kontrol.  

Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a informovala sa na 
niekoľko uznesení v rámci vyhodnotenia uznesení, a to: 
Uznesenie č. 351/08 – na základe ktorého malo byť do 31. 12. 2008 vypracované úplné 
znenie Komisionárskej zmluvy so spol. TEZAS, s. r. o., Prievidza; 
Uznesenie č. 254/05 – ktorým bolo určené, že 3 pavilóny ZŠ na Ul. S. Chalupku budú 
zrekonštruované  na domov pre dôchodcov. 
Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že komisionárska zmluva je predložená na 
právnom oddelení na kontrolu a pripomienkovanie. Ide o zdĺhavý proces so zapracovaním 
niekoľkých doplnkov.  
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval, že je vypracovaná 
projektová dokumentácia na prestavbu 3 pavilónov ZŠ na Ul. S. Chalupku, ale všetko je 
viazané na riešenie jedálne, ktorá je na I. ZŠ na Ul. S. Chalupku a tak je potrebné jej 
rozšírenie pre obe školy. Čaká sa na finančné prostriedky z fondov EÚ.  
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 383/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
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- k bodu 3 - 
Návrh plánu kontrolnej činnosti HK a zamestnancov ÚHK na I. polrok 2010 

 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala, že povinnosťou 

hlavnej kontrolórky vyplývajúcej zo zákona o obecnom zriadení je predkladať mestskému 
zastupiteľstvu raz za 6 mesiacov návrh plánu kontrolnej činnosti, a tak v súlade 
s ustanovením zákona o obecnom zriadení predkladá hlavná kontrolórka Návrh plánu 
kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru hlavnej kontrolórky na I. 
polrok 2010. Následne informovala o konkrétnejších kontrolách podľa predloženého 
materiálu. Ďalej uviedla, že predmetom kontrolnej činnosti bude vykonávanie následnej 
finančnej kontroly v súlade s ustanoveniami zákona č. 502/2001 Z. z. o finančnej kontrole 
a vnútornom audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov so zameraním na kontrolu finančných operácií a ich súlad so všeobecne 
záväznými právnymi predpismi, vnútornými aktmi riadenia a so zameraním na 
dodržiavanie hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti pri hospodárení 
s verejnými prostriedkami.  V závere skonštatovala, že návrh plánu kontrolnej činnosti bol 
zverejnený na úradnej tabuli mesta Prievidza dňa 30. 11. 2009.  
 MsZ uznesením č. 384/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo plán kontrolnej 
činnosti. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
 
 

- k bodu 4 - 
Návrh III. úpravy programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2009 

 
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že sa 

nepredpokladalo, že sa v roku 2009 ešte bude predkladať úprava rozpočtu. Na základe 
skutočnosti, že došlo k navýšeniu doplatkov podielovej dane o 459 700,00 €, k navýšeniu 
doplatku dotácie na školstvo  o 173 962,00 € a k zvýšeniu príjmov z predaja nehnuteľností 
o 204 309,00 € za odpredaj pozemkov pod priemyselný park, je potrebné tieto finančné 
prostriedky zapracovať do rozpočtu mesta. Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického 
odboru, uviedla, že čo sa týka výdavkov, tie budú zvýšené o 86 300,00 € na doplatenie 
decembrového príspevku na rok 2009, ktorý bol v zmysle protikrízových opatrení presunutý 
do roku 2010. 
 MsZ uznesením č. 385/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo III. úpravu 
programového rozpočtu mesta. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 5 - 
Návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta Prievidza č. 96/2008 o určení príspevkov 

od zákonných zástupcov detí/ žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov 
v MŠ, v ZUŠ, v CVČ, v školských kluboch detí, v školských strediskách záujmovej 

činnosti, v školských jedálňach pri MŠ a pri ZŠ 
 

Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že Doplnok č. 2 k VZN mesta 
Prievidza č. 96/2008 o určení príspevkov od zákonných zástupcov detí/ žiakov a dospelých 
na čiastočnú úhradu výdavkov v materských školách, v základnej umeleckej škole, v centre 
voľného času, v školských kluboch detí, v školských strediskách záujmovej činnosti, 
v školských jedálňach pri materských školách a pri základných školách, sa vydáva 
z nasledovných dôvodov: 
1) Aktualizácia finančných pásiem (zaokrúhľovanie z troch desatinných miest na dve) 
nákladov na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov; 
2) Zosúladenie finančného pásma pre dospelých stravníkov v MŠ s ostatnými kategóriami 
stravníkov. 
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 MsZ uznesením č. 386/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 2 k VZN 
mesta Prievidza č. 96/2008. 
Hlasovanie: 27 poslancov  
 
  

- k bodu 6 - 
Návrh VZN mesta Prievidza č. 106/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 
na dieťa/ žiaka  základnej umeleckej školy, materskej školy a školského zariadenia 

zriadeného na území mesta Prievidza pre rok 2010 
 
 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval, že zákon č. 179/2009 Z. z., 
ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve, s účinnosťou od 1. januára 2010 mení doterajší postup obce/mesta pri 
poskytovaní dotácií na mzdy a prevádzku pre školy a školské zariadenia. Podľa čl. II. bodu 2 
citovaného zákona je obec povinná určiť výšku dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka 
materskej školy, základnej umeleckej školy a školského zariadenia všeobecne záväzným 
nariadením. Ide o školy a školské zariadenia, ktoré sú zaradené do siete škôl a školských 
zariadení Slovenskej republiky. Zároveň uvedený zákon zaväzuje obec poskytnúť v období 
rokov 2010 a 2011 dotáciu na žiaka cirkevného školského zariadenia najmenej vo výške 88 
% z dotácie poskytovanej v školskom zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce (v našich 
konkrétnych podmienkach sa to týka Cirkevného školského klubu detí pri Piaristickej 
spojenej škole). Dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení sú poskytované 
z výnosu dane z príjmov, ktorý je mestu prideľovaný zo štátneho rozpočtu podľa osobitných 
predpisov  Z uvedeného dôvodu bude potrebné priebežne novelizovať VZN podľa vývoja 
výnosu dane z príjmov prideľovaného pre územnú samosprávu. Navrhovaná výška dotácie 
v predkladanom VZN je vypočítaná z očakávanej výšky výnosu dane z príjmov na rok 2010 
a predstavuje 88% upraveného rozpočtu na roku 2009 pre MŠ a ZUŠ a školské zariadenia. 
Školský klub detí pri piaristickej spojenej škole má určenú dotáciu vo výške 88% z dotácie 
pre mestské školské kluby detí pre rok 2010. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že počas prerokovávania materiálu 
v komisiách a MsZ došlo k zmenám vo výškach dotácií a ich rozdelení, ale v návrhu sú 
zaradené aj ZUŠ pána Bálinta a Xoana. 
Július Urík, poslanec MsZ, uviedol, že štátne školstvo je v tomto smere znevýhodnené, 
nakoľko súkromné školy vyberajú školné, a tak majú ešte iný príjem ako mestské školy. 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, poukázala na skutočnosť, že dotácia pre 
pani Košeckú klesla, a opýtala sa čím je to zapríčinené. Ing. Mária Halahyjová, odb. referent 
pre rozpočet a financie, povedala, že ide o krytie do výšky 88% roku 2009. 
 MsZ uznesením č. 387/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo VZN mesta 
Prievidza č. 106/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na dieťa/ žiaka  základnej 
umeleckej školy, materskej školy a školského zariadenia zriadeného na území mesta 
Prievidza pre rok 2010. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 7 - 
Návrh VZN mesta Prievidza č. 104/2009, ktorým sa stanovujú školské obvody 

v meste Prievidza 
 
           Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že v zmysle zákona o štátnej 
správe v školstve a školskej samospráve je obec povinná určiť školský obvod základnej školy  
na zabezpečenie plnenia povinnej školskej dochádzky. Vzhľadom na skutočnosť, že od roku 
2005 na území mesta Prievidza, kedy bolo vydané VZN č. 83/2005 o školských obvodoch, 
nastali zmeny v názvoch niektorých ulíc a ďalšie  nové ulice vznikli,  odbor školstva navrhuje 
vydať Všeobecne záväzné nariadenie mesta Prievidza č. 104/2009, ktoré je v súlade s VZN 
č. 100/2009 o určení názvov ulíc a číslovaní budov v meste. Na rozdiel od VZN č. 83/2005 
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predkladané VZN obsahuje aj vymedzenie niektorých základných pojmov a pokynov, ako 
treba postupovať v prípade zrušenia školy. 
 MsZ uznesením č. 388/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo VZN mesta 
Prievidza č. 104/09, ktorým sa stanovujú školské obvody v meste Prievidza.  
Hlasovanie: 27 poslancov za    

Následne MsZ uznesením č. 389/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zvýšenie 
finančných prostriedkov v I. úprave rozpočtu mesta Prievidza na rok 2010 v programe 9, 
v podprograme 5 – súkromné školy a školské zariadenia o čiastku 63 433,00 €. 
Hlasovanie: 28 poslancov za     
    
 

- k bodu 8 - 
Návrh VZN mesta Prievidza č. 105/2009 o nakladaní s komunálnym odpadom 

na území mesta Prievidza 
 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že nové VZN mesta 
Prievidza č. 105/2009 o nakladaní s komunálnym odpadom na území mesta Prievidza je 
predkladané najmä z dôvodu novelizácie platnej legislatívy v oblasti odpadového 
hospodárstva, zákona o odpadoch a nefunkčnosti VZN mesta č. 57/2001. 
 MsZ uznesením č. 390/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo VZN mesta 
Prievidza č.105/2009 o nakladaní s komunálnym odpadom na území mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
   

- k bodu 9 - 
Výstavba bytov za podmienok Informačného memoranda pre výstavbu bytov – 

sídlisko Zapotôčky 
 

Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci výstavby a RR, informoval, že Zdenko Beljanský, Ul. 
J. Červeňa 35, Prievidza, požiadal mesto o možnosť výstavby bytového objektu za 
podmienok „Informačného memoranda pre výstavbu bytov“. Jedná sa o lokalitu na sídlisku 
Zapotôčky. Bytový objekt bude postavený na pozemku medzi Ulicami J. Bendíka, P. 
Dobšinského a Základnou školou Ul. P. Dobšinského. Navrhovaný objekt bude mať 16 
samostatných jednotiek na pôdorysnej ploche cca 400 m2. Pri rokovaniach na volebnom 
obvode č. 3, ako aj v komisii výstavby, vyplynula nutnosť doriešiť parkovacie plochy nielen 
pre budúcich obyvateľov bytového domu, ale aj rozšíriť parkovacie plochy pre bytový dom na 
Ulici J. Bendíka a Ul. P. Dobšinského. Z tohto dôvodu v žiadosti pán Beljanský ponúka 
vybudovať z vlastných zdrojov: 
- parkovanie na severnej strane medzi budúcim bytovým domom a ZŠ Ul. Dobšinského, 
pričom vjazd pre bytový dom bude z Ulice J. Bendíka. Tu vznikne cca 16 parkovacích miest. 
Vjazd pre bytový dom na Ulici P. Dobšinského bude z existujúceho parkoviska a počet 
parkovacích miest sa zvýši približne o 8. Nové parkovacie miesta pre bytový dom na Ulici J. 
Bendíka vzniknú na severnej strane domu v počte približne 6 miest, vjazd bude využitý ako 
pre nový bytový dom. Parkovacie plochy spolu 450 m2 a príjazdové cesty cca 250 m2; 
- vybudovanie nového chodníka zo zámkovej dlažby popred nový bytový dom o dĺžke cca 50 
m, t. j. 100 m2; 
- umiestnenie drevenej preliezky a hojdačky do voľného priestoru trávnatej plochy a 2 ks 
basketbalových košov na jestvujúcu asfaltovú plochu za bytovým domom Ul. J. Bendíka. 
Obdobne na vlastné náklady zrealizuje stavebník všetky ďalšie inžinierske siete, pokiaľ ich 
realizáciu nezabezpečí príslušný správca siete.  
 K predloženej žiadosti sa vyjadril Milan Budáč, poslanec MsZ, a uviedol, že v rámci 
VVO odporučili výstavbu  tohto bytového domu a odporúčajú schválenie žiadosti tak ako je 
predložená, nakoľko sídlisko Zapotôčky potrebuje aj nové parkovacie miesta.  
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 MsZ uznesením č. 391/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Zdenka 
Beljanského o možnosť výstavby bytového domu za podmienok Informačného memoranda. 
Hlasovanie: 28 poslancov za , 1 poslanec sa zdržal  
 
 

- k bodu 11 - 
Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala o zasadnutí 
vyraďovacej a oceňovacej komisie zo dňa 26. 11. 2009, na ktorom bolo rozhodnuté 
o vyradení majetku mesta Prievidza v hodnote 79 034,70 € (2 380 999,37 Sk). Ide o plynovú 
kotolňu v objekte zimného štadióna, nebytový priestor v objekte Žilinskej univerzity, ktorý 
mesto využívalo ako archív a o projektovú dokumentáciu z rokov 1993 – 1997. 

MsZ uznesením č. 392/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vyradenie 
hmotného majetku mesta Prievidza z evidencie. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila dve žiadosti 
o odpredaj pozemkov, a to: 
Žiadosť spoločnosti PROGRES Bojnice, s. r. o. v mene vlastníkov bytov v bytovom dome, 
súpis. č. 1890, na Ul. S. Chalupku, v Prievidzi, Kataríny Gatialovej, bytom Prievidza, Ul. J. 
Červeňa č. 643/10, Stanislavy Grolmusovej, bytom Bojnice, Ul. M. Rázusa č. 793/4, Kataríny 
Dobišovej, bytom Prievidza, Ul. S. Chalupku č. 1890/5A, Mariána Griča, bytom Prievidza, Ul. 
S. Chalupku 1890/5A, o kúpu pozemkov v k. ú. Prievidza, parc. č. 893/7, zastavané plochy a 
nádvoria  vo   výmere  251 m2 pod bytovým domom a priľahlého pozemku parc. č. 893/8, 
zastavané plochy a nádvoria vo výmere 37 m2, za účelom majetkoprávneho vyporiadania 
pozemkov (pod bytovým domom, postaveným v rámci Informačného memoranda  na 
výstavbu bytov v meste Prievidza spoločnosťou PROGRES Bojnice, s. r. o. 

MsZ uznesením č. 393/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predaj pozemkov v 
k. ú. Prievidza, pre vlastníkov bytov v bytovom dome, súpis. č. 1890, na Ul. S. Chalupku, 
v Prievidzi, za cenu 5,00 €/m2 za účelom majetkovoprávneho vyporiadania pozemkov. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť Petra Horvátha, bytom Prievidza, Ul. M. Rázusa č. 40/11, o kúpu častí  pozemkov 
v k. ú. Prievidza,   z  parc. č. 5086/1, zastavané plochy a nádvoria  vo   výmere  približne 
465 m2   a   z  parc. č. 5086/3, zastavané plochy a nádvoria vo  výmere približne 336 m2, 
za účelom vybudovania detského ihriska - oddychovej zóny pre deti a rodičov. 

MsZ uznesením č. 394/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zámer mesta 
Prievidza predať časti pozemkov v k. ú. Prievidza, za účelom vybudovania detského ihriska - 
oddychovej zóny pre deti a rodičov. 
Hlasovanie: 29 poslancov proti 
 
 

- k bodu 12 - 
Termíny MsZ na I. polrok 2010 

 
  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o termínoch zasadnutí MsZ na I. polrok 
2010, a to:  26.1., 23.2., 30.3., 27.4., 25.5., 29.6.2010. Dodal, že rokovania MsZ sa budú 
spravidla začínať o 08. 00 h. a o prípadných zmenách budú poslanci informovaní. 
 MsZ uznesením č. 395/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo termíny rokovaní 
MsZ. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
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- k bodu 13 - 
R ô z n e 

 
Bod č. 1 - Zmena zmluva so spoločnosťou Pohrebníctvo DVONČ, spol. s r. o. 

 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala o potrebe 
predĺženia nájomnej zmluvy so spoločnosťou Pohrebníctvo DVONČ, spol. s r. o., nakoľko 
v mesiaci december 2009, uplynie jej platnosť. Majiteľ spoločnosti má záujem ďalej predĺžiť 
nájomnú zmluvu o 2 roky. K dnešnému dňu sa nepodarilo mestu Prievidza previesť do 
vlastníctva všetky pozemky pod výstavbu nového cintorína v lokalite Pod Banskou. 
V majetku mesta je doteraz vysporiadaných približne 636 520 m2, zostáva vysporiadať asi 
50 000 m2. V súčasnosti mesto  nemá k dispozícií  žiadne náhradné pozemky, čo sa týka 
vyššej ceny za m2, pokiaľ sa mesto nedohodne s vlastníkmi pozemkov na cene stanovenej 
MsZ 8,30 €/m2, mesto pristúpi k vyvlastňovaciemu konaniu a aj preto je potrebné predĺžiť 
nájomnú zmluvu. 
 MsZ uznesením č. 396/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predĺženie 
nájomnej zmluvy so spoločnosťou Pohrebníctvo DVONČ, spol. s r. o. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
  

- k bodu 14 - 
Diskusia  pre občanov 

 
 Do diskusie pre občanov sa prihlásila pani Kamenská, obyvateľka z Dlhej ulice, 
a poďakovala Helene Dadíkovej, poslankyni MsZ, za jej prácu. Tiež poďakovala Ing. Jánovi 
Bodnárovi, primátorovi mesta, že sa zúčastňoval stretnutí SVB ,,Pod skalou“, hoci nebolo 
urobené všetko, čo sa prisľúbilo. Následne sa spýtala poslancov MsZ, či by sa nemohli vzdať 
jednej poslaneckej odmeny, aby sa aj tento rok mohla sprevádzkovať ľadová plocha na 
Námestí slobody v Prievidzi. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že na prevádzku 
ľadovej plochy je potrebné veľké množstvo finančných prostriedkov a tie mesto v čase krízy 
nemá, ale pre občanov bude klzisko zabezpečené v zimnom štadióne. Pani Kamenská 
uviedla, že nie sú spokojní s týmto riešením a nezmieria sa s tým. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, informoval, že bolo urobené, o čo spoločenstvo požiadalo. Nebolo jedine vybudované 
parkovisko. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, dodal, že vybudovanie 
tohto parkoviska bol zatiaľ len návrh riešenia problematiky. Zatiaľ nie sú v rozpočte finančné 
prostriedky na jeho vybudovanie, počíta sa s tým v budúcnosti. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, sa pýtal Ing. Ivana Vaňa, poslanca MsZ a predsedu dopravnej komisie, na možnosti 
obmedzenia premávky motorových vozidiel. Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, uviedol, že nie je 
možné vylúčiť, ale len obmedziť prechod motorovým vozidlám. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, požiadal Ing. Ivana Vaňa, poslanca MsZ, o vybavenie osadenia tejto dopravnej 
značky. 
 Ďalej sa do diskusie prihlásila Mgr. Iveta Vránová, riaditeľka Súkromnej umeleckej 
školy Xoana – štúdio, a informovala o situácii v škole po skrátení dotácie z rozpočtu mesta. 
Následne požiadala o poskytnutie lacnejšieho podnájmu, alebo inej pomoci. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, uviedol, že financovanie súkromného a cirkevného školstva na území mesta 
Prievidza bolo riešené prostredníctvom VZN mesta Prievidza č. 106/2009, ktoré bolo 
predmetom rokovania MsZ. 
  Do diskusie sa tiež zapojil p. Haulík, a poďakoval mestu za jeho činnosť počas roku 
2009 a poprial, aby tak pokračovalo aj naďalej. 
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- k bodu 10 - 
Informácia o dostavbe polyfunkčného objektu (Titanic) 

 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, na rokovaní MsZ privítal Ing. Vladimíra Podoliaka, 
konateľa spoločnosti R. O. C., a. s., Prievidza, a požiadal ho o informáciu k dostavbe 
polyfunkčného objektu ,,Titanic“. Následne Ing. Vladimír Podoliak informoval o prácach, ktoré 
boli na objekte vykonané od posledného MsZ, na ktorom bol prítomný. Konštatoval, že 
všetky ostatné činnosti ohľadom dostavby objektu závisia od podpisu zmluvy medzi mestom 
Prievidza a R. O. C., a. s., Prievidza.  
Július Urík, poslanec MsZ, sa pýtal či je niečo pravdy na tom, že boli podpísané nájomné 
zmluvy s predavačmi oblečenia a obuvi z pôvodnej tržnice. Ing. Vladimír Podoliak uviedol, že 
žiadne takéto zmluvy podpísané neboli, bol do projektu len zapracovaný návrh na 
vybudovanie zeleninovej tržnice, ktorý bude zrealizovaný v dolnej časti objektu od PZ SR 
a budú tam umiestnené aj jednotné stoly a všetko bude upravené.  
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., poslanec MsZ, sa informoval na konečný termín dostavby 
objektu. Ing. Vladimír Podoliak uviedol, že na dostavbu je potrebný ešte aspoň rok, ale dúfa, 
že na konci roku 2010 už bude objekt v prevádzke. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyzval 
Mgr. Dagmar Jenisovú, vedúcu právneho oddelenia, a Ing. Janu Michaličkovú, hlavnú 
kontrolórku mesta, o informácie k prerokovaniu zmluvy.  
Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala o znení zmluvy a jej 
doplnení o podmienky uznesenia MsZ a niekoľkých nových klauzúl zapracovaných do 
návrhu zmluvy.  
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, porovnala pôvodné znenie zmluvy 
s doplnenou verziou. 
Do rozpravy sa prihlásil Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, a uviedol, že mesto Prievidza 
predalo spoločnosti pozemky pod objektom ,,Titanic“ a tak sa očakáva aj korektný prístup 
spoločnosti k mestu. Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala, že 
doplnením zmluvy nevznikol veľký vplyv na konečnú cenu, za ktorú sa objekt odpredá.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že konečné znenie zmluvy vypracuje právne 
oddelenie, hlavná kontrolórka mesta skontroluje, či sú v zmluve zapracované všetky 
náležitosti, ktoré tam majú byť, a či tam nie je niečo, čo by znevýhodňovalo alebo ohrozovalo 
mesto. Pokiaľ to tak bude, nie je problém podpísať zmluvu. 
 MsZ uznesením č. 397/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podpísanie budúcej 
nájomnej zmluvy. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 2 poslanci proti, 2 poslanci sa zdržali 
 

 
- k bodu 15 - 

Interpelácie  poslancov 
 

 Peter Valach, poslanec MsZ, informoval, že z dôvodu šetrenia finančných rozpočtov 
sa vykonáva v prímestských častiach mesta zhasínanie verejného osvetlenia v čase od 
00.00 h. do 04. 00 h., a následne požiadal o výnimku, či by sa počas vianočných sviatkov od 
24. 12. 2009 – 26. 12. 2009 a na Silvestra mohlo nechať verejné osvetlenie v činnosti. Ing. 
Ján Ďuračka, konateľ spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., uviedol, že v čase od 22. 12. 2009 do 
02. 01. 2009 sa nebude v prímestských častiach mesta vypínať verejné osvetlenie. 
 Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, poďakovala zamestnancom MsÚ za 
prácu počas roka a popriala všetkým príjemné prežitie sviatkov. 
  
 
 
 
 
 
 



 10

- k bodu 16 - 
Záver 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
   Mgr. Katarína Bubnášová                        Ing. Marián Škoda 
              overovateľ I.                                                                   overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 23. 12. 2009 
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